
Concept Verslag Algemene Ledenvergadering Judo Ryu Mackaay 24 maart 2009.

Aanwezig
Leden Judo Ryu Mackaay: 
Joop Mackaay,  Grietje Landsman (glandsman@hetnet.nl), Henny Stomphorst, Anita Nieuwenhuis 
(a.nieuwenhuis@uu.nl), Hugo Smeets (h.smeets@agisweb.nl), Menno Hiemstra (menno@fa-ma.nl), 
Irma Avezaat(i.avezaat@casema.nl), Henk de Mari (henk@superbyte.nl), Sharmarke 
Mahamoud(sharmarke.m@gmail.com), Fred Sijnhorst (sijnhorst@worldonline.nl), Wouter ten Hag 
(wouter.ten.hag@hva.nl), Cor Vermin (vermindekoning@hetnet.nl), Florus Kruyne 
(kruyne@planet.nl), Tom van Impelen (timpelen48@yahoo.com), Robert Flu (robert.flu@hetnet.nl)
Bestuursleden: 
Albert Moes (penningmeester), Huib Verhoeff (secretaris), Gert-Jan Doelman (algemene zaken 
en jeugdzaken), Thomas van Impelen (voorzitter), Marijke Wulp (administrateur).

Projectmedewerker Urban Judo: Sander Verhoeff (sverhoeff@gmail.com) 

1. Opening
De voorzitter, Thomas van Impelen, heet de aanwezigen welkom. 
Het jaarverslag en onderliggende stukken wordt door de aanwezigen gewaardeerd. Het is een 
goed en helder verslag. Het bestuur neemt deze opmerkingen dankbaar in ontvangst.

2. Mededelingen Bestuur
Sharmarke Mahamoud loopt mee als aspirant voorzitter.
• Er is een vacature bij de Bondsraad van de JBN. Bij de aanwezigen is hiervoor geen 

belangstelling.
• Thomas bedankt Henk de Mari, Grietje Landsman, Irma Avezaat en Fred Sijnhorst voor hun 

inspanningen voor de vereniging. Thomas noemt ook Jana Löwe, Helma Lageman en Joke 
Maarschalkerweerd, niet aanwezig, maar wel weer hartelijk bedankt. Bloemen en meer.

• Afscheid van Albert Moes, onze accurate penningmeester, na 3 jaar. Albert laat een 
financieel gezonde club achter en de boeken zijn prima op orde. Dank en hulde. Bloemen en 
dinerbonnen zijn de terechte beloning.

3. Notulen ALV 25 maart 2008
n.a.v.
• Reservering nieuwe mat in Leidsche Rijn wordt behandeld bij de financiële stukken.
• Joop en Thomas zijn naar de districtvergadering geweest. De opkomst was mager, slechts 4 

verenigingen waren aanwezig. Er zijn verschillende vacatures in het bestuur. Heeft op deze 
manier een bijeenkomst nog wel nut? De instaptoernooien gaan gewoon door. 

• Zijn de aftredende bestuursleden herkiesbaar? Dat hoort in de stukken te staan. Het 
bestuur beaamt dit. Er is wel een beoogd opvolger voor de aftredende penningmeester. Dat 
was bij de toelevering van de jaarstukken nog niet bekend.

4A. Algemeen Jaarverslag 2007 Judo Ryu Mackaay
• Er zijn 2 nieuwe trainers: Bas de Knegt en Twan van Gils.
• De nieuwe penningmeester treedt 2011 af, niet 2012, anders gaan er teveel bestuursleden 

tegelijk weg.
• Er is een PR commissie in oprichting bestaande uit Gert-Jan Doelman, Huib Verhoeff en 

Monique Begheijn. We zoeken nog een ouder in Leidsche Rijn. Er zijn een tweetal suggesties. 
Gert-Jan vraagt dit na. 

• De bescherming van de matten in Leidsche Rijn is nu geregeld d.m.v. een sjorband met een 
slot.
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Urban Judo.
Er is geen jaarverslag van Urban Judo. Daniël Kuijper, de projectmedewerker Urban Judo is 
gestopt wegens drukke studie werkzaamheden. Sander Verhoeff volgt hem op. Hennie 
Stomphorst is (tijdelijk) trainer. Sander is lange tijd bij Mackaay judoka geweest.
Er zijn nieuwe ontwikkelingen. In Hoograven is er Urban Judo. Vorige week 15 judoka’s, hoewel er 
(te) jonge kinderen bij zaten. Men krijgt een half jaar gratis judo daarna als je door gaat, wordt 
je lid van Mackaay.
Ook Leidsche Rijn is weer nadrukkelijk in beeld.  Mogelijk ook Rijnsweerd gekoppeld aan 
buitenschoolse opvang.
Eind 2010 stopt het landelijke project Urban Judo.

4B. Jaarverslag ledenadministratie
Prima dat er meer leden zijn bijgekomen bij Mackaay.

4C. Verslag wedstrijdsecretariaat 
Het aantal judoka’s dat meedoet aan wedstrijden is erg gedaald. Van 249 deelnemers naar 166. 
Er is geen verklaring voor. In 2009 gaat het waarschijnlijk omhoog. Uit verschillende groepen 
zijn judoka’s toe aan wedstrijdsport.

4D. Verslag wedstrijdgroep Judo Ryu Mackaay / SV Odijk
De Stichting i.o. Top Judo Utrecht wil judotalenten in Utrecht de kans geven zich verder te 
ontwikkelen tot topsporters. Daartoe werken judoclubs samen. Het betreft de stad Utrecht en 
omstreken. Als een judoka lid wordt van de stichting loopt hij of zij dan niet weg bij de 
vereniging? Er zijn wat vragen. Steunen wij dit initiatief? Wie wordt de trainer? 
Naast bedreigingen zijn er ook kansen. Het gaat om en relatief kleine groep.
Vanuit Mackaay zijn er geen zwaarwegende bezwaren tegen Top Judo Utrecht. We steunen het 
initiatief.

4E. Jaarverslag Jeugdcommissie
Geen opmerkingen

4F. Verslag Lustrumcommissie
Het was een geslaagd lustrum.

5. Verslag Kascommissie en benoeming nieuw kascommissielid
De kascommissie heeft grondig onderzoek gedaan bij de penningmeester. De boeken zagen er 
goed uit. Alles is in orde. Conclusie: Retestrakke financiën. 

6. Verkiezing nieuw kascommissielid
Menno Hiemstra treedt af. Anita Nieuwenhuis mag nog een jaar. Als nieuw kascommissielid wordt 
Cor Vermin benoemd.

7. Financieel Jaarverslag
De penningmeester geeft een toelichting. De optie van strak begroten heeft de penningmeester 

overgenomen van zijn voorganger Henk de Mari.  
De truien zijn afgeschreven. Ze worden gebruikt bij toernooien. Het eigen vermogen is  ruim 

7600 euro. De uitgaven zijn ruimer dan begroot. Toch is er een surplus van 653 euro. 
Is er sprake van optimisme bij de inkomsten? Het jaar 2008 was een bijzonder jaar doordat het 

een lustrumjaar was.
De overige bestuurskosten betreffen o.a. speldjes voor ereleden en extra zaalhuur voor lustrum 
die helaas niet benut kon worden.
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Het bestuur wordt decharge verleend voor het gevoerde beleid.

8. Begroting 2009
De reservering voor de matten in Leidsche Rijn is niet doorgevoerd. Na enige discussie wordt 
besloten een gedeelte van de reserve te benoemen voor aanschaf van nieuwe matten.
De inkomsten zijn licht optimistisch. De uitgaven voor trainingskosten, jeugdkamp en zaalhuur 
gaan omhoog.
De kosten voor PR betreffen o.a. drukkosten en huur voor een kraam.

9. Verkiezing bestuursleden 
De nieuwe penningmeester Tom van Impelen wordt bij acclamatie gekozen. Ook de 
administrateur Marijke Wulp en secretaris Huib Verhoeff, aftredend en herkiesbaar, worden bij 
acclamatie herkozen. Beiden melden dat zij niet meer drie jaar in het bestuur zitting nemen 
maar de komende tijd hun functie willen afbouwen en overdragen aan een opvolger.

Rooster van aftreden bestuursleden Judo Ryu Mackaay
Voorzitter: 2010
Algemene Zaken: 2011
Secretaris: 2012
Administrateur: 2012
Penningmeester: 2011 

10. Rondvraag
Fred  meldt dat de website van Mackaay dringend aan actualisatie toe is. Het bestuur zal Erik 

van Gameren en Koen Scheres hierop aan spreken.
• Hennie vraagt zich af of we de contributie voor wedstrijdjudoka’s (gedeeltelijk) kunnen 

teruggeven. De wedstrijdtraining is al gratis. We moeten het hebben van nieuwe aanwas.
• Fred Sijnhorst gaat het seniorenuitje organiseren.

Huib Verhoeff
2 april 2009.
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